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ဇူလုိင္ ၇၊ ၂၀၁၉  

မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး NLD လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
အေနျဖင့္ ေဒသဖံြ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားကို ပါတီႏွင့္တုိင္ပင္ကာ တင္ျပ 
ရန္ ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ေဒါက္တာေဇာ္ျမင့္ေမာင္က မွာၾကားသည္။

ဇူလုိင္ ၅ ရက္က မႏၲေလးၿမိဳ႕ ယူနန္တ႐ုတ္ဘုံေက်ာင္းတြင္ ျပဳ 
လုပ္သည့္ အမ်ဳိးသားဒီမုိကေရစီအဖဲြ႕ခ်ဳပ္ မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး 
အစိုးရ၊ ပါတီႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားေတြ႕ဆုံပဲြ၌ ေဒါက္တာ 
ေဇာ္ျမင့္ေမာင္က ယင္းကဲ့သို႔မွာၾကားျခင္း ျဖစ္သည္။

''ကြၽန္ေတာ္တုိ႔အေနနဲ႔ မွာစရာရိွတာက လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
ေတြအေနနဲ႔ က်န္တဲ့ကာလမွာ ေဒသဖံြ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္တဲ့အခါမွာ ပါတီ 
ကိုအသိေပးၿပီး ပါတီနဲ႔ လုိအပ္ခ်က္ေတြကို ေရးဆဲြေစခ်င္ပါတယ္။ 
ကြၽန္ေတာ္ေျပာတာ ရွင္းရွင္းေလးပါေနာ္။ ပါတီနဲ႔တုိင္ပင္ပါ""ဟု  
ေဒါက္တာေဇာ္ျမင့္ေမာင္က ဆုိသည္။

၂၀၁၉-၂၀ ဘတ္ဂ်က္ႏွစ္ တြင္ ျပည္သူလူထုအက်ဳိးျဖစ္မည့္ 
လုပ္ငန္းမ်ားကို ဘ႑ာေရးစည္းမ်ဥ္းမ်ားႏွင့္အညီ ေဆာင္ရြက္ရန္ 

ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတက မွာၾကားထားေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။
''သမား႐ုိးက် အရင္တုန္းကလုိ စီမံကိန္းနဲ႔ဘ႑ာေရး၀န္ႀကီး 

ဌာန  ေအာက္ေျခမွာရွိတဲ့ ဌာနဆုိင္ရာေတြကေန စိစစ္တင္ျပတာမ်ဳိး 
အစား ကြၽန္ေတာ္တို႔ဘက္က လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားရယ္၊ 
ပါတီရယ္ အရင္ ဘယ္ Project ကို အလုပ္သင့္ဆုံး၊ ၿမိဳ႕နယ္အတြက္ 
ျပည္သူလူထုအတြက္ အေကာင္းဆုံးျဖစ္မယ့္တစ္ ခုကို အျမန္ဆုံး 
စဥ္းစားေစခ်င္ပါတယ္။ စဥ္းစားၿပီးေတာ့ တုိင္း ေဒသႀကီးအစိုးရဆီကို 
တင္ေစခ်င္တယ္""ဟု ေဒါက္တာေဇာ္ျမင့္ ေမာင္က ေျပာသည္။

တုိင္းေဒသႀကီး ဘတ္ဂ်က္ျဖင့္လုပ္ေဆာင္မည့္ လုပ္ငန္းမ်ားျဖစ္ 
သျဖင့္ ယင္းကဲ့သို႔ေဆာင္ရြက္ခြင့္ရွိေၾကာင္းႏွင့္ ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
အေနျဖင့္ အျမန္ဆုံးတင္ျပေစလိုေၾကာင္း ၎က ေျပာသည္။

ေဒသဖံြ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားအတြက္ လက္ရွိဘ႑ာႏွစ္တြင္ က်ပ္ 
သန္း ႏွစ္ေထာင့္ခုနစ္ရာေက်ာ္သုံးစဲြရာမွ လာမည့္ဘ႑ာႏွစ္တြင္ 
က်ပ္သန္း ႏွစ္ေသာင္းခုနစ္ေထာင္ခန္႔သုံးစဲြရန္ တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္သို႔ တင္ျပေတာင္းခံထားၿပီး လႊတ္ေတာ္က ခြင့္ျပဳထားသည္။
 (ကုိးကား - http://www.7daydaily.com)

ေဒသဖံြ ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားကို   ပါတီႏွင့္အမတ္တုိင္ပင္တင္ျပရန္  ေဒါက္တာေဇာ္ျမင့္ေမာင္  မွာၾကား

ဇူလုိင္ ၈၊ ၂၀၁၉  

ျပည္ေထာင္စုအစိုးရထံမွ ခ်င္းျပည္နယ္ 
အစိုးရ ျဖည့္စြက္ေငြရရွိသည့္ ၁၇.၂၈ 
ဘီလီယံကို လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
အား အသိေပးျခင္းမျပဳဘဲ ဝန္ႀကီးမ်ား၏ 
မဲဆႏၵနယ္မ်ားတြင္ ဘတ္ဂ်က္အမ်ားစု ေရးဆြဲ 
အတည္ျပဳျခင္းမွာ မမွ်တေၾကာင္း ခ်င္း 
အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္မွ ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္လ်န္ 
က ေဝဖန္လိုက္သည္။ 

၎က ''ျပည္ေထာင္စုက ၫႊန္ၾကားတာ 
က ျပည္သူလူထု အက်ဳိးခံစားခြင့္အတြက္ 
ေပးလိုက္တဲ့ ဘတ္ဂ်က္ျဖစ္တယ္။ လက္ရွိ 
မွာ ဝန္ႀကီးေတြက  သူတို႔မဲဆႏၵနယ္ေျမမွာပဲ 
၂၀၂၀ ေ႐ြးေကာက္ပြဲအတြက္ ႀကိဳတင္ၿပီး 

လုပ္ထားသလိုမ်ဳိးျဖစ္ေနတယ္""ဟု ေထာက္ 
ျပသည္။

ဦးေအာင္လ်န္က ''ဥကၠ႒ကလည္း ထန္ 
တလန္နဲ႔ ဟားခါးမဲဆႏၵနယ္မွာ ဘတ္ဂ်က္ 
ပိုသုံးထားတယ္။ ဒုသမၼတရဲ႕ ၫႊန္ၾကားခ်က္ 
အရဆုိၿပီး ဘတ္ဂ်က္ေတြ ပုိၿပီးထည့္သံုးတယ္။ 
က်န္တဲ့ၿမိဳ႕နယ္အတြက္ တင္ျပတာက်ေတာ့ 

ၫႊန္ၾကားခ်က္မေပး ဘူး""ဟုေျပာသည္။
ခ်င္းျပည္နယ္ ေျပာေရးဆိုခြင့္ရွိ စည္ပင္ 

ဝန္ႀကီး ဦးစိုးထက္က ျဖည့္စြက္ဘတ္ဂ်က္ 
ေရးဆြဲစဥ္ ကက္ဘိနက္အဖြဲ႕ႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ တို႔ပါဝင္ေၾကာင္း၊ ဘတ္ဂ်က္မွာ 
လည္း လူဦးေရႏွင့္ နယ္ေျမအက်ယ္အဝန္း 
ေပၚ မူတည္ၿပီးသတ္မွတ္ရသည့္အတြက္ 
ရန္ပုံေငြရရွိမႈကြာဟႏိုင္ေၾကာင္း ေျပာသည္။

ျပည္နယ္အစိုးရမွ တင္ျပလာသည့္ ေငြ 
စာရင္းႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး  လႊတ္ေတာ္တြင္ 
ကန႔္က္ြက္မႈရိွ၍ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒မွ မတ္တပ္ 
ရပ္မဲခြဲေစခဲ့ရာ ကန႔္ကြက္သူ ၃ ဦးသာရွိၿပီး 
ေထာက္ခံမႈမ်ားခဲ့သည္။ ဦးေအာင္လ်န္က 
''ခ်င္းျပည္နယ္ ကိုးၿမိဳ႕နယ္ၾကည့္မယ္ဆိုရင္ 
တရားမွ်တမႈလုံးဝမရွိဘူး"" ဟုေျပာသည္။ 
(ကုိးကား- ခ်င္းေဝါလ္)

ခ်င္းျပည္နယ္ျဖည့္စြက္ဘတ္ဂ်က္  တစ္ၿမိဳ ႕ႏွင့္တစ္ၿမိဳ ႕  လုံးဝမမွ်တဟု  CLD   အမတ္  ေဝဖန္

ခ်င္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 

ဦးေအာင္လ်န္
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၃

ဇြန္ ၁၄၊ ၂၀၁၉  

 ဇြန္လ ၁၄ ရက္ေန႔ကက်င္းပေသာ  မြန္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အထူးအစည္းအေ၀း 
(၁/၂၀၁၉) တြင္ ဒုတိယအႀကိမ္ မြန္ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္၏ ေဆာင္ရြက္ခ်က္အႏွစ္ခ်ဳ ပ္ 
ကုိ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ေဒၚတင္အိမွ တင္ျပခဲ့ 
သည္။  

တင္ျပခ်က္အရ ဒုတိယအႀကိမ္မြန္ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္ အထူးအစည္းအေ၀းႏွင့္ 
ပံုမွန္အစည္းအေ၀း စုစုေပါင္း (၁၂) ႀကိမ္ 
တြင္ ေမးျမန္းခဲ့ေသာ ေမးခြန္းက (၄၁၄) ခု 
အနက္ ကတိ၀င္ေမးခြန္း (၂၃၉) ခု အေပၚ 
ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈ ရာခုိင္ႏႈန္းမွာ (၆၀.၆၇%) 
ျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။ ဒုတိယအႀကိမ္ 
မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အစည္းအေ၀း စုစု 
ေပါင္း (၁၃) ႀကိမ္တြင္ တင္သြင္းခဲ့ေသာ 
အဆိုစုစုေပါင္း (၄၆) ခုအနက္ အတည္ျပဳ 
အဆို (၃၈) ခုျဖစ္ၿပီး ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈ 
ရာခိုင္ႏႈန္းမွာ (၄၄.၇၄%) ျဖစ္သည္။ 

ကတိ၀င္ေမးခြန္း (၂၃၉) ခုအေပၚ 
ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈမွာ ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္/မြန္ျပည္ 
နယ္အစိုးရအဖြဲ႕မွ (၅၀%)၊ လံုၿခံဳေရးႏွင့္နယ္
စပ္ေရးရာ၀န္ႀကီးဌာနမွ ေျဖၾကားၿပီး ကတိ 
၀င္သည့္ ေမးခြန္းမ်ားကို  ေဆာင္ရြက္မႈမွာ 
(၅၈.၀၆%)၊ စိုက္ပ်ဳိးေမြးျမဴေရးႏွင့္ ပို႔ေဆာင္ 
ဆက္သြယ္ေရး၀န္ႀကီးဌာနမွ (၅၇.၁၄%)၊ 
သယံဇာတႏွင့္ သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ထိန္း
သိမ္းေရး၀န္ႀကီးဌာနမွ (၄၂.၈၆%)၊  လွ်ပ္စစ္၊ 
စြမ္းအင္ႏွင့္စက္မႈ၀န္ႀကီးဌာနမွ (၇၅%)၊ 

လူမႈေရး၀န္ႀကီးဌာနမွ (၇၃.၁၇%) ႏွင့္  စီမံ 
ကိန္း၊ ဘ႑ာေရး၊ လူ၀င္မႈႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္ 
ျပည္သူ႔အင္အား၀န္ႀကီးဌာနမွ (၆၆.၆၇%) 
ျဖစ္သည္။ 

စည္ပင္သာယာေရးႏွင့္ ေဆာက္လုပ္ 
ေရး၀န္ႀကီးဌာနမွ ၿပီးစီးမႈအေျခအေနမွာ 
(၅၀%) ျဖစ္ၿပီး ေမးခြန္း (၁) ခုကို ဗမာ 
တိုင္းရင္းသားေရးရာ၀န္ႀကီးက ေမးခြန္း (၁)
ခုေျဖခဲ့သည္။ 

ယင္းေမးခြန္းမွာ ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးၿပီး 
ျဖစ္၍ ဗမာတုိင္းရင္းသားေရးရာ၀န္ႀကီး၏ 
ေဆာင္ရြက္မႈမွာ (၁၀၀%) ျဖစ္သည္ဟု 
ဆုိသည္။ 

အတည္ျပဳခဲ့ေသာအဆို (၃၈) ခုေပၚတြင္ 
လံုၿခံဳေရးႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာ၀န္ႀကီးဌာနက 
(၄၀%)၊ စိုက္ပ်ဳိးမြးျမဴေရးႏွင့္ ပို႔ေဆာင္ဆက္ 
သြယ္ေရး၀န္ႀကီးဌာနက (၄၀%)၊ သယံဇာတ 
ႏွင့္ သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရး 
၀န္ႀကီးဌာနက (၈၀%)၊ လွ်ပ္စစ္၊ စြမ္းအင္ႏွင့္ 

မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒မွ  လႊတ္ေတာ္ေဆာင္ရြက္ခ်က္  အႏွစ္ခ်ဳပ္တင္ျပ

ဇူလုိင္ ၁၆၊၂၀၁၉  

ဇူလုိင္လ ဒုတိယပတ္တြင္ က်င္းပသည့္ 
မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္အထူး 
အစည္းအေဝးတြင္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ ကုိယ္ 
စားလွယ္ ဦးေအာင္ၾကည္ (ေက်ာက္ဆည္-၂) 
ကုိလည္းေကာင္း၊ ပဲခူးတုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္းအေဝးတြင္ 
ဦးထြန္းထြန္းဦး (ေပါင္းတည္-၂) ကုိလည္း 
ေကာင္း၊ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အေရးေပၚ
အစည္းအေဝးတြင္ ဦးထြန္းမင္းေအာင္ 

(ေပါင္-၁) ကုိလည္းေကာင္း၊ ကရင္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္းအေဝးတြင္ 
ဦးမင္းကုိခုိင္ (ေကာ့ကရိတ္-၂) ကုိလည္း 
ေကာင္း အသီးသီးအတည္ျပဳခန္႔အပ္ခဲ့ 
ေၾကာင္း သိရသည္။  ဝန္ႀကီးအျဖစ္ခန္႔အပ္ 
ခံရေသာ အဆုိပါလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္
အမ်ားစုမွာ လႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီ 
အသီးသီးတြင္ ဥကၠ႒အျဖစ္ တာဝန္ယူေဆာင္ 
ရြက္ေနသူမ်ားျဖစ္သည္။ 

သစၥာစီမံခ်က္ကို အကာင္အထည္ေဖာ္ 
လ်က္ရွိေသာ NLD အစိုးရအေနျဖင့္ ျပည္ 

နယ္အတြင္းရွိ ေက်ာင္းသူေက်ာင္းသားမ်ား၊ 
ရပ္ကြက္/ေက်းရြာေန ျပည္သူမ်ား၊ စက္႐ုံ 
အလုပ္႐ုံႏွင့္ကုမၸဏီမ်ားတြင္ အလုပ္လုပ္ 
ကိုင္သူမ်ား၊  ေရႊ႕ေျပာင္းအလုပ္သမားမ်ား 
အတြက္ အိမ္ေထာင္စုလူဦးေရစာရင္းႏွင့္ 
ႏိုင္ငံသားစိစစ္ေရးကတ္ျပားမ်ား လြယ္ကူ
လ်င္ျမန္စြာေဆာင္ရြက္ႏိုင္ရန္ လူဝင္မႈ 
ႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္ လူ႔စြမ္းအားအရင္းအျမစ္ 
ဝန္ႀကီးကို ထပ္မံတိုးခ်ဲ႕ ဖြဲ႕စည္းလိုက္သည္ဟု 
ေစာင့္ၾကည့္ေလ့လာသူမ်ားက သံုးသပ္သည္။
(သတင္းရင္းျမစ္အသီးသီးမွ စုစည္းတင္ျပသည္။) 

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး  လူ၀င္မႈ ႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္  လူ ႕စြမ္းအားအရင္းအျမစ္၀န္ႀကီးဌာန  ၀န္ႀကီးမ်ား  ဆက္လက္ခန္႕အပ္

စက္မႈ၀န္ႀကီးဌာနက (၁၆.၆၇%)၊ လူမႈေရး 
၀န္ႀကီးဌာနက (၄၀%)၊ စီမံကိန္း၊ ဘ႑ာ 
ေရး၊ လူ၀င္မႈႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္ျပည္သူ႔အင္အား 
၀န္ႀကီးဌာနမွ (၃၃.၃၃%)၊ စည္ပင္သာယာ 
ေရးႏွင့္ ေဆာက္လုပ္ေရး၀န္ႀကီးဌာနမွ  
(၆၆.၆၇%) တို႔ ေဆာင္ရြက္ၿပီး ျဖစ္သည္ဟု 
ဆုိသည္။ 

မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သည္  ၿပီးခဲ့ 
သည့္ ေမလဝန္းက်င္မွစ၍ ဒုတိယအႀကိမ္ 
မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၏ ကတိ၀င္သည့္ 
ေမးခြန္း၊ အတည္ျဖစ္သည့္အဆိုႏွင့္ ပတ္ 
သက္ၿပီး ရာခုိင္ႏႈန္းတြက္ရန္ ေဆာင္ရြက္ခဲ့ 
သည္။  ထုိသု႔ိတြက္ခ်က္သည့္အခါ မြန္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ုံး ဝန္ထမ္းမ်ားခ်ည္း  
ေဆာင္ရြက္ျခင္းမဟုတ္ဘဲ သက္ဆုိင္ရာ 
ကတိက၀တ္ေကာ္မတီ   ဦးစီးအရာရွိမွစကာ 
မြန္ျပည္နယ္အစုိးရအဖြဲ႕၊ သက္ဆုိင္ရာဌာန 
အရာရွိမ်ားအားဖိတ္ၾကား၍ အတူေဆာင္ 
ရြက္ျခင္း၊ အျပန္အလွန္ တုိက္ဆုိင္စစ္ေဆး 
ျခင္းမ်ားျပဳလုပ္ခဲ့သည္ဟု ဆုိပါသည္။ ယခု 
တင္ျပသည့္ ရာခုိင္ႏႈန္းမ်ားမွာ  အုပ္ခ်ဳပ္ ရး 
မ႑ိဳင္၊ ဥပေဒျပဳေရးမ႑ိဳင္ (၂) ခုလံုးက 
အရာထမ္း၊ အမႈထမ္းမ်ားက ေသခ်ာစိစစ္ၿပီး  
တြက္ခ်က္ထားသည့္ရာခိုင္ႏႈန္းမ်ား ျဖစ္ 
ေၾကာင္းႏွင့္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က  
ရာခုိင္ႏႈန္းတြက္တာကိုလည္း ပြင့္လင္း 
ျမင္သာစြာ တြက္ခ်က္ျခင္းျဖစ္ပါသည္ ဆုိ 
သည့္အေၾကာင္းကုိ အသိေပးျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒မွ ေျပာၾကားခဲ့သည္။ 
(ကိးုကား-https://www.monhluttaw.com)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၃

ဇူလုိင္ ၁၁၊ ၂၀၁၉  

ထန္းတပင္ႏွင့္လွည္းကူး စက္မႈဥယ်ာဥ္ 
ၿမိ ႕ဳေတာ္စီမံကိန္းမ်ားအတြက္ ေဟာင္ေကာင္ 
ကုမၸဏီႏွင့္ စင္ကာပူကုမၸဏီတို႔ကို တင္ဒါ 
ေရြးခ်ယ္ခဲ့သည္ဟု ၾကားသိေနရၿပီး ရန္ကုန္ 
တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႔ တင္ျပၿပီးမွ 
သာလွ်င္ ေရြးခ်ယ္သင့္ေၾကာင္း တုိင္းလႊတ္ 
ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္ ဦးသက္ထြန္းဝင္း 
(ဗုိလ္တေထာင္-၂) က ေျပာသည္။  ဇူလိုင္ 
၁၀ ရက္ကျပဳလုပ္သည့္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသ 
ႀကီး  လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးေဆြးေႏြးရာ 
၌ ယင္းကဲ့သို႔ ေျပာခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

''ကုမၸဏီႏွစ္ခု တင္ျပတဲ့အခ်ိန္မွာ 
က်န္တဲ့ကုမၸဏီေတြေရာ မတင္ျပေတာ့ဘူး 
လား။ တင္ဒါစည္းမ်ဥ္းစည္းကမ္းအရဆိုရင္ 
လႊတ္ေတာ္ထဲမွာ ခြင့္ျပဳခ်က္ရၿပီးမွသာလွ်င္ 
တင္ဒါေရြးခ်ယ္ၿပီး တင္ဒါစည္းမ်ဥ္းစည္းကမ္း 
နဲ႔ ကုမၸဏီေတြကို ေရြးခ်ယ္ရမွာျဖစ္ပါတယ္။ 
အခုဟာက ကုမၸဏီနာမည္ေတြက အရင္ 
ဆုံးေပါက္ၾကားေနသလို  ျဖစ္ေနပါတယ္""ဟု 
၎ကေျပာသည္။

စက္မႈဥယ်ာဥ္ၿမိဳ႕ေတာ္ စီမံကိန္းမ်ား 
ေအာင္ျမင္စြာ အေကာင္အထည္ေဖာ္ေဆာင္ 
ႏိုင္ရန္ လယ္ပိုင္ရွင္ ေတာင္သူလယ္သမား 
မ်ားႏွင့္ ေဆြးေႏြးသေဘာတူညီခ်က္ရရွိ႐ုံ 
တစ္ခုတည္းျဖင့္  စီမံကိန္းတစ္ခုလုံး အလုံးစုံ 
ၿပီးေျမာက္ေအာင္ျမင္ႏိုင္ျခင္း မရွိေၾကာင္း၊ 
ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးတြင္ လွ်ပ္စစ္မဂၢါဝပ္ 
၁၅၀ဝ သာ ရရွိသုံးစြဲရရွိၿပီး ယင္းအတြင္းမွ 
ေက်းလက္မီးလင္းေရးစီမံကိန္း၊ လမ္းမီးလင္း 
ေရးစီမံကိန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္မည့္အျပင္ 
ထန္းတပင္ႏွင့္ လွည္းကူးစက္မႈၿမိဳ႕ေတာ္စီမံ

ကိန္းမ်ားအတြက္ ထုတ္ႏုတ္သုံးစြဲမည္ဆိုပါ 
က လွ်ပ္စစ္မလုံေလာက္ႏိုင္ေၾကာင္း ၎က 
ဆက္လက္ေျပာသည္။

အဆုိပါစီမံကိန္း အေကာင္အထည္ေဖာ္ 
ပါက ကန္ထ႐ိုက္တာမ်ားက စက္မႈဇုန္ျပဳ 
လုပ္မည့္ေနရာတြင္ လမ္းတံတား၊ ေရ၊ မီး၊ 
ေရႏုတ္ေျမာင္းမ်ားကို တိက်စြာစစ္ေဆးရ 
မည့္အျပင္ ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမႈကာလမ်ားလည္း 
တိက်စြာ အေျဖရရွိေစေရးအတြက္ အခ်ိန္ 
ျပည့္ႀကီးၾကပ္ႏိုင္ရန္ တတိယအဖြဲ႕အစည္း
ထားရွိေဆာင္ရြက္မွသာလွ်င္ ႏိုင္ငံေတာ္ 
အတြက္ မွန္ကန္ေသာ ဂ်ီဒီပီကိန္းဂဏန္းမ်ား 
ရရွိမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။ 

ယင္းစီမံကိန္းႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး ရန္ကုန္ 
တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ကိုယ္စား  ကရင္
တိုင္းရင္းသားလူမ်ဳိးေရးရာဝန္ႀကီး ေနာ္ပန္း 
သၪၨာမ်ဳိးက ဇူလိုင္ ၃ ရက္က ျပဳလုပ္သည့္ 
ဒုတိယအႀကိမ္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ အဆိုတင္သြင္းခဲ့ 
ရာ ဇူလိုင္ ၁၀ ရက္၌ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ငါးဦးတုိ႔က ေဆြးေႏြးအႀကံျပဳခ့ဲၾကသည္။ 
(ကိးုကား- ျမန္မာတိုင္းမ္ေန႔စဥ္)

ဇူလုိင္ ၁၁ ၊၂၀၁၉  

ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရ၏ ဘတ္ဂ်က္လ်ာထားသံုးစြဲရန္ ခြဲေဝေရးဆြဲ 
ထားမႈသည္ မွ်တမႈမရွိေၾကာင္း ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးစိုင္းလွဝင္း (မုိင္းျပင္း-၂) က ေဝဖန္ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ 

ျပည္နယ္အစိုးရကတင္သြင္းေသာ ၂၀၁၉-၂၀၂၀  ဘ႑ာေရး 
ႏွစ္ ရွမ္းျပည္နယ္ရသံုးမွန္းေျခေငြစာရင္း၌ ျပည္ေထာင္စုမွ ထပ္မံ 
ေထာက္ပ့ံေငြျဖင့္ေဆာင္ရြက္မည့္ လုပ္ငန္းစာရင္းႏွင့္ ပတ္သက္ ၿပီး 
ေဆြးေႏြးခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။အဆုိပါ ရသံုးမွန္းေျခစာရင္းတြင္ ျပည္ 
ေထာင္စုမွ ေဒသႏၲရဖြံ႕ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ားေဆာင္ရြက္ရန္ ထပ္မံ 
ေထာက္ပံ့ေငြ က်ပ္ ၂၆ ဒသမ ၈၇၅ ဘီလီယံရွိသည္ဟု ရွမ္းျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္ ေဒသႏၲရစီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေငြရသံုးမွန္းေျခဆိုင္ရာ 
စိစစ္ေရးေကာ္္မတီမွတ္တမ္း၌ ေဖာ္ျပသည္။

အစိုးရအဖြဲ႕ေဆာင္ရြက္မည့္လုပ္ငန္းမ်ားတြင္ လွ်ပ္စစ္ျဖန္႔ျဖဴးေရး 
အပါအဝင္ ဌာနေျခာက္ခု၏ လုပ္ငန္းမ်ားႏွင့္ေတာင္ႀကီးၿမိဳ႕ ခံုးေက်ာ္ 
တံတားစီမံကိန္းမ်ား ပါဝင္သည္။

ယင္းလုပ္ငန္းမ်ားတြင္ ေက်းလက္ေနျပည္သူမ်ား၏ အဓိက 
လိုအပ္ခ်က္ျဖစ္သည့္ ေက်းလက္လမ္းခင္းျခင္း၊ တံတားခင္းျခင္း 
လုပ္ငန္းထက္ ၿမိဳ႕ျပေအစီႏိုင္လြန္ကတၱရာခင္းျခင္း၊ မလိုအပ္သည့္ 
နယ္စပ္ဂိတ္ျပဳျပင္ျခင္းတုိ႔ ပါဝင္ေနေၾကာင္း ဦးစုိင္းလွဝင္းက ေျပာသည္။

''သက္ဆိုင္ရာ ျပည္ေထာင္စုစီမံကိန္းဝန္ႀကီး လမ္းၫႊန္ခ်က္မွာ 
လည္း တိတိက်က်ေဖာ္ျပၿပီးသား၊ အခုထပ္ခြင့္ျပဳလိုက္တဲ့ ၂၆ ဒသမ 
၈၇၅ ဘီလီယံကို ရွမ္းျပည္နယ္အတြင္းမွာ တကယ္လိုအပ္ေနတဲ့ 
ေဒသဖြ႕ံၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းေတြျဖစ္တ့ဲ ေက်းလက္ေနျပည္သူေတြအတြက္ပဲ 
လုိ႔ သေဘာေပါက္တယ္။ အခုက မွ်တမႈမရိွဘူး""ဟု ၎က ေျပာသည္။

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးစိုင္းလွဝင္း၏ ေဝဖန္ေထာက္ျပ 
ခ်က္ကို ႀကိဳဆိုလက္ခံေၾကာင္း ရွမ္းျပည္နယ္စီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရး 
ဝန္ႀကီး ဦးစိုးၫြန္႔လြင္က ေျပာသည္။''ကုိယ္စားလွယ္ေတာ္ႀကီးေျပာသ
လုိ ဘတ္ဂ်က္မမွ်တတာ မဟုတ္ပါဘူး။ အကုန္လံုးကို မွ်မွ်တတ 
လုပ္ေဆာင္ထားပါတယ္။ ၿမိ ႕ဳျပရဲ႕ ဖံြ႕ၿဖိဳးမႈလုိအပ္ခ်က္အျပင္ ေက်းလက္ 
အတြက္ပါ ထည့္ေရးထားပါတယ္""ဟု ဦးစိုးၫြန္႔လြင္က ေျပာသည္။  
(ကုိးကား - http://www.7daydaily.com) 

ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႕တင္ျပၿပီးမွသာ  ထန္းတပင္ႏွင့္လွည္းကူး 

စက္မႈဥယ်ာဥ္ၿမိဳ ႕ေတာ္စီမံကိန္းမ်ား  တင္ဒါေရြးသင့္ဟုဆို

ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ ႕၏  ဘတ္ဂ်က္လ်ာထားမႈကို  လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္  ေဝဖန္

 ဓာတ္ပုံ- Yangon Region Government


